
Rada školy pri Základnej  umeleckej škole Komenského 807/27, 

 089 01 Svidník 

 

ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia Rady školy  pri Základnej  umeleckej škole Komenského 

807/27, 089 01 Svidník konaného dňa 23.03.2022 
 

 

 

Program:                                                                                           

 

1. Otvorenie (určenie overovateľov zápisnice) 

2. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2021, rozpočet ZUŠ na rok 2022 

3. Vyhodnotenie pedagogickej činnosti, výchovného procesu a dištančného vzdelávania 

v čase pandemických opatrení 

4. Správa o študijných a učebných odboroch, počte žiakov a predpokladanom počte 

novoprijatých žiakov na rok 2022/2023 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

 

K bodom 2., 3. a 4. tohto programu bol prizvaný riaditeľ ZUŠ Mgr. Marcel Prokop DiS.art.  

 

K bodu 1 

Prítomných privítal pán predseda RŠ Ľ. Zásada. Za zapisovateľku navrhol p. Drotárovú, za 

overovateľov p.  Jackovú a p. Kaliňáka. Z neúčasti na zasadnutí RŠ sa ospravedlnili p. I. 

Lukáčová a p. F. Jadviš, zasadnutia sa nezúčastnil p. Pilip. 

 

K bodu 2 

K tomu bodu bol prizvaný riaditeľ školy p. M. Prokop. Podrobne informoval o hospodárení 

školy za rok 2021 a taktiež o novom rozpočte na rok 2022. Spomenul dve zmeny rozpočtu 

v minulom roku, preklasifikovanie financií z bežných na kapitálové výdavky na nákup 

koncertného krídla (platba prebiehala v troch splátkach) a zvýšenie rozpočtu na položke 

„630“PN o financie potrebné na úhradu nákladov na výmenu ležatých rozvodov a topných 

telies ústredného kúrenia v budove školy. Všetky ostatné drobné nákupy sa uskutočnili až po 

zistení skutočného čerpania rozpočtu školy pred koncom kalendárneho roka. 

K novému rozpočtu na rok 2022 p. riaditeľ informoval, že pri jeho schvaľovaní boli vyzvaní 

zriaďovateľom o súčinnosť pri vytváraní rezervy pre prípadné zvyšovanie cien energií. Návrh 

z mesta pri tvorbe koeficientov bol 95€ pre každý normatív schvaľovaný v originálnych 

kompetenciách. Pre ZUŠ to znamená pokles v rozpočte o 3,78% ako v skupinovom, tak aj 



v kolektívnom vyučovaní – čo je reálnych 27 314€. Ceny energií však  v súčasnosti stúpajú, 

výška faktúr sa navyšuje a ich riešenie prebehne postupne. 

 

K bodu 3  

V tomto bode p. riaditeľ informoval o  pedagogickej činnosti v čase pandémie, ako prebiehalo 

dištančné vyučovanie (či už z domu, alebo z priestorov školy). Po prvom uvoľnení sa 

vyučovalo zo školy, ale len individuálne vyučovanie prebiehalo prezenčne, skupinové naďalej 

dištančne. Škola sa prezentovala videokoncertami, ktoré sú zverejnené na youtubovom kanáli 

školy, facebooku a infokanáli mesta Svidník. 

Zmeny v klasifikácii žiakov a v kritériách záverečných skúšok jednotlivých odborov sú 

uvedené v dodatku ŠkVP.  

 

K bodu 4 

P. riaditeľ M. Prokop oboznámil prítomných s počtom žiakov na škole. Za posledné tri roky je 

citeľný pokles žiakov v  jednotlivých odboroch, a to približne o 115 žiakov. Prijímacími 

skúškami sa škola snaží počet žiakov navýšiť, je potrebné brať ohľad aj na vyhovujúce 

predpoklady uchádzačov o štúdium na našej škole.  

 

K bodu 5 

Po informáciách od p. riaditeľa M. Prokopa sa prítomní v krátkosti venovali rôznym témam – 

napr. začlenenie detí z Ukrajiny, ktoré sú zatiaľ začlenené len na skupinové odbory, na hudobný 

odbor musia prejsť prijímacími skúškami a začať štúdium v septembri.  Prítomní sa venovali aj 

poslednému vystúpenie žiakov ZUŠ, ktoré malo pozitívne ohlasy.  

 

K bodu 6 

V závere predseda RŠ p. Zásada poďakoval prítomným za účasť.  

 

 

 

Vo Svidníku dňa 23.03.2022 

 

Zapísala: Mgr. Drotárová Ľubica   ................................................... 

Overovatelia: Ing. Jacková Marta   ................................................... 

                      Mgr. Kaliňák Vladimír   ................................................... 

 


